

BULLETIN DE PARIS NO. 12/24

Date: 20 Décembre 2012

Date Effective: 21 Décembre 2012

SUSPENSION D'INTRODUCTION DE NOUVELLES ECHEANCES SUR LES CLASSES D'OPTIONS DEXIA SA

Sommaire

Ce Bulletin informe les membres de la suspension d'introduction de nouvelles échéances sur les classes d'options de style américain et européen sur le titre Dexia SA à partir du 21 Décembre 2012.

1. NYSE Liffe a décidé de ne plus introduire de nouvelles échéances sur les classes d'options standards de style américain (« DX1 ») et européen (« DX2 ») sur le titre Dexia SA à partir du 21 Décembre 2012.
2. En conséquence, pour les classes d'options sur le titre Dexia SA, DX1 et DX2 ne seront plus disponibles suite à l'échéance des contrats sur lesquels existe une position ouverte (Septembre 2013).

Pour toute question relative à ce Bulletin, merci de bien vouloir contacter:

Market Services +33 (0) 1 49 27 13 00 marketservices@nyx.com

PARIS NOTICE NO. 12/24

Issue Date:

20 December 2012

Effective Date:

21 December 2012

FREEZE INDIVIDUAL EQUITY OPTIONS ON DEXIA SA

Executive Summary

The introduction of new expiry months for Dexia SA American style and European style options (contract codes: DX1 and DX2) will be suspended with effect from 21 December 2012.

1. This notice informs members that as from 21 December 2012 no new expiry months will be introduced for DX1 and DX2 options on the Paris derivatives market.
2. As no further expiry months will be introduced, DX1 and DX2 options will no longer be traded on the Paris market after the expiry of the last expiry month with open interest (September 2013).

For further information in relation to this Notice, Members should contact:

Market Services

+33 (0)1 49 27 1300

marketservices@nyx.com